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Výbor mestskej časti č. 3 

 
Predseda výboru: MVDr. Róbert Rathouský 

Sekretár výboru: Ing. Anetta Ondiková 

 

 

  

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 
 

 

 

 

 

 

 

    zo zasadnutia výboru mestskej časti č. 3 - Čermáň, ktoré sa konalo  

dňa 22.11.2023 o 16:00  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Program: 

 
1. Otvorenie 

2. Odpovede na pripomienky 

3. Prerokovanie materiálov a podnetov  

4. Diskusia – rôzne 
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1.  Otvorenie 
 
 

Zasadnutie VMČ č. 3 - Čermáň otvoril predseda výboru MVDr. Róbert Rathouský. Privítal 

členov výboru. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov a VMČ je uznášaniaschopný. Priložená 

je prezenčná listina. 

 

 

 

2.  Odpovede na pripomienky 

 

2. 1) SMS – odpoveď ohľadne vykonania tvaromiestnej obhliadky chodníka na Golianovej ul. 

a opravy rozbitých obrubníkov oproti gymnáziu na Golianovej ul. 

SMS → previedlo tvaromiestne zisťovanie technického stavu chodníka na Golianovej ul. 

a zistilo, že stav chodníka je po celej dĺžke Golianovej ulice v nevyhovujúcom stave a lokálne 

opravy by neriešili odstránenie príčin. SMS odporúča výboru zaradiť chodník pozdĺž 

Golianovej ulice zaradiť medzi súvislé opravy. Oprava poškodených obrubníkov bude 

prevedená v čo najkratšom možnom termíne. 

 

VMČ berie odpoveď na vedomie. 

 

2. 2) SMS – odpoveď ohľadne vyčistenia parkoviska od buriny vrátane chodníka na Južnej 

ulici.  

SMS → zabezpečilo vyčistenie predmetného chodníka a parkoviska v 43. týždni. 

 

VMČ berie odpoveď na vedomie. 

 

2. 3) SMS – odpoveď ohľadne opravy výtlku na parkovisku na ulici Hlboká 49, Potravinárska, 

Tajovského. 

SMS → zabezpečilo opravu predmetných výtlkov v 39. týždni. 

 

VMČ berie odpoveď na vedomie. 

 

2. 4) OŽP – odpoveď ohľadne opílenia označených stromov na Hlbokej a Potravinárskej ulici. 

 

OŽP → stromy, na ktoré je vydané platné rozhodnutie na výrub, budú odstránené 

v mimovegetačnom období 2023 - 2024. Orezávanie drevín vykonávame v zmysle poradovníka 

došlých žiadostí. Aktuálne riešime požiadavky roka 2021. 

 

VMČ berie odpoveď na vedomie. 
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2. 5) OD – odpoveď ohľadne posúdenia možnosti odstrániť spevnenú plochu (vysypaná štrkom) 

na ulici Ľ. Čuláka pri výjazde na Golianovu ulicu. 

OD → nevidí dôvod na odstránenie štrkovej plochy, nakoľko sa jedná podľa stavu C KN 

o ostatnú plochu. 

 

VMČ žiada OD o návrh, ako sprejazdniť ulicu Ľ. Čuláka v zmysle bezpečnosti premávky, aj 

chodcov. Parkujúce autá tvoria prekážku a nie je tam vybudovaný chodník. 

 

 

2. 6) OD – odpoveď ohľadne osadenia dopravného zrkadla z Hanulovej na Železničiarsku ulicu. 

OD → križovatka ciest Hanulova – Železničiarska je dostatočne prehľadná a nie je tam 

potrebné umiestňovať dopravné zrkadlo. 

 

VMČ žiada o zjednosmernenie ulice v súčinnosti s KDI PZ v Nitre v smere z Hanulovej na 

Železničiarsku. Pokiaľ by sa vyhovelo tejto požiadavke, tak výbor na osadení dopravného 

zrkadla netrvá. 

 

 

2. 7) MsP – odpoveď ohľadne zabezpečenia častejších hliadok na Dolnočermánskej ulici 

z dôvodu nerešpektovania zákazu zastavenia pred objektom Taxi služby. 

MsP → preverila podnet a navýšila kontroly v danej lokalite. Zistila niekoľko porušení zákona, 

ktoré riešila na mieste v zmysle zákona. V uvedených kontrolách budeme pokračovať v rámci 

hliadkovej činnosti. 

 

VMČ berie odpoveď na vedomie. 

 

2. 8) SMS – odstúpilo pripomienku ohľadom opravy prepadnutého kanála pri Matici slovenskej 

na kruhovom objazde (križovatka ulíc Dolnočermánska a Golianova) na priame vybavenie 

ZsVS, a. s. 

 

VMČ berie na vedomie. 

 

2. 9) SMS - odpoveď ohľadne premiestnenia dopravnej značky na Železničiarskej ulici pred 

Zariadením sociálnych služieb, nakoľko sa nachádza v strede chodníka. 

SMS → značka bola odstránená. 

 

VMČ berie na vedomie. 
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3.  Prerokovanie materiálov a podnetov od občanov: 

 

3. 1) Žiadosť z OD – petícia za zachovanie aktuálnej trasy linky a frekvencie jázd MHD č. 10, 

2, 4. 

 

VMČ sa žiadosťou zaoberal, berie na vedomie vôľu občanov uvedenú v petícii a žiada OD 

v spolupráci s dopravcom o vypracovanie návrhu zabezpečenia obslužnosti trás a liniek MHD 

č. 10, 2 a 4. 

 

3. 2) Podnet od obyvateľa p. Vozárika, ktorý poukázal na rozbitý chodník pred BD na Hlbokej 

63 – 65.  

 

VMČ sa podnetom zaoberal a žiada SMS o vykonanie tvaromiestnej obhliadky za účelom 

zistenia, či je potrebná lokálna, alebo súvislá oprava.  

 

3. 3) Žiadosť p. Štefáka o zriadenie parkoviska pred BD na Tehelnej 80. Dôvodom žiadosti je 

nesúhlasné stanovisko MsÚ so zriadením vyhradeného parkovacieho miesta  pre ZŤP, na 

základe nesúhlasného stanoviska KDI, nakoľko na predmetnej ploche nie je vyznačené 

oficiálne parkovisko, nie je použité a umiestnené zvislé, ani vodorovné dopravné značenie 

upravujúce spôsob a možnosti parkovania pred BD. 

 

VMČ žiada OD o zriadenie parkoviska v zmysle žiadosti. 

 

 

3. 4) Žiadosť p. Kudlačáka o vyjadrenie k vyhradeniu parkovacieho miesta z hľadiska kapacity 

parkovacích plôch v lokalite nachádzajúcej sa v územnej pôsobnosti výboru č. 3 - Čermáň 

(Hlboká 63). 

 

VMČ s vyhradením parkovacieho miesta súhlasí. 

 

3. 5) Žiadosť p. Regieca (zasadnutia výboru sa zúčastnil osobne), poukázal na potrebu 

vybudovania verejného osvetlenia na ulici Čermánske námestie 23 – 27 a Južná ulica. 

 

VMČ sa požiadavkou zaoberal a žiada OIVaR o nacenenie IA „vybudovanie verejného  

osvetlenia“.   

 

 

4. Diskusia – rôzne  

 

4. 1) Predseda výboru p. Rathouský informoval o návrhu projektu „PD – multifunkčné ihrisko 

Hlboká“.  

VMČ súhlasí s navrhovaným zámerom vybudovať v uvedenej lokalite multifunkčné ihrisko. 

Predmetnému návrhu vyslovil VMČ vôľu a podporu. 
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4. 2) Predseda výboru p. Rathouský bude komunikovať s riaditeľkou SOŠS ohľadne 

vybudovania prístrešku na pozemku VÚC (viď. foto). 

 

 
 

4. 3) OSP informoval výbor, že „Žiadosť o vykonanie štátneho stavebného dohľadu na 

Inoveckej ulici ohľadom výstavby stavby Rezidencia pod Borinou, na pozemku parc. č. 7087/1, 

7087/2 k. ú. Nitra, ohľadom parkovania vozidiel zamestnancov, živnostníkov, spoločností, 

ktoré pracujú na stavbe BD“ postúpil na priame vybavenie na OD ako príslušnému správnemu 

orgánu. 

 

VMČ berie na vedomie. 

 

 

 

Požiadavky výboru na organizačné oddelenie – VMČ žiada: 

 
OD: 

- zriadiť parkovisko pred BD na Tehelnej 80. 

 

- zjednosmerniť ulicu v súčinnosti s KDI PZ v Nitre v smere z Hanulovej na 

Železničiarsku. Pokiaľ by sa vyhovelo tejto požiadavke, tak výbor na osadení 

dopravného zrkadla netrvá 

 

- v spolupráci s dopravcom vypracovať návrh zabezpečenia obslužnosti trás a liniek 

MHD č. 10, 2 a 4 v zmysle petície občanov 
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- predložiť návrh, ako sprejazdniť ulicu Ľ. Čuláka v zmysle bezpečnosti premávky, aj 

chodcov. Parkujúce autá tvoria prekážku a nie je tam vybudovaný chodník (viď. foto) 

 

 

 

 

 
SMS: 

- opraviť výtlky na Dolnočermánskej ulici v úseku od vyústenia Čulenovej ulice po 

kruhovú križovatku pri Matici slovenskej 

 

- vykonať tvaromiestnu obhliadku za účelom zistenia, či je potrebná lokálna, alebo 

súvislá oprava chodníka pred BD na Hlbokej 63 – 65 

 

- vyčistiť Tehelnú ulicu 55 – 58 a Hlbokú ulicu (slepá časť ulice) od napadaného lístia  

 

- odstrániť spílený strom na Hlbokej 69 
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OIVaR:  

 

- naceniť IA „vybudovanie verejného osvetlenia na ulici Čermánske námestie 23 – 27 

a Južná ulica“ (viď. foto). 

 

 
 

 

 

  

 

Hlasovanie: za – 7, proti – 0, zdržal sa – 0  /priložená je prezenčná listina / 

 

 

 

V Nitre dňa: 24.11.2023 

                                                                          

 

 

                                                                         MVDr. Róbert Rathouský, v. r. 

                                                      predseda 

 

 

Zapísala: Ing. Anetta Ondiková, v. r.                   

                sekretárka VMČ č. 3 


